

Class of 2027 DHSZ Timeline for Visual and Performing Art

This Application Timeline is ONLY for students wishing to study Art (including architecture, graphic and product design), Music and Drama (including acting, non-acting, theatre, film and script writing). See Class of 2027 University Application Timeline for other application type deadlines. Failure to adhere to the following dates can and will affect university admissions.

 <u>DEADLINES</u>	TASK
Early March 2026	Enter a long list of 15-30 universities/colleges in Maia Learning and complete the electronic version with detailed requirements for portfolio/audition requirements
Early June 2026	>Art Portfolio preparation: Your initial art portfolio to be approved by HOD.>Music and Drama candidates must be reviewing their portfolio/audition requirements with Head of Music/Drama
First Day of Term	Summer work due. >Art candidates must complete and show assigned art works and art statements to HOD. >Music candidates submit music statement >Drama candidates submit drama statement
August – September 2027	Student/Parent/Counsellor Meeting
September 2027	Art/Music/Drama Interview preparation workshops Art candidates assigned a mentor to support portfolio work.
18 September 2027	Short list of universities is complete (Final 10); all schools on the list have been identified and approved by counsellor based on AS Level and admissions test (SAT, ACT, IELTS, TOEFL) results. No changes are permitted less than one month before the university deadline.

Applications to art, music and drama programs require additional steps, including applications, auditions (in person, live video, or recordings), portfolios, résumés, etc.

By signing on the return form, I hereby agree to abide by the aforementioned. I also understand that if internal/external deadlines for university applications are not met, my prospects for admission may be adversely affected. The Art/Music/Drama Department cannot guarantee that the quality of my art/music/drama portfolio will reach the university admission requirements, and the Counselling Department cannot guarantee that application materials, such as transcripts and recommendations, will reach the university by the application deadline.

DULWICH INTERNATIONAL | SUZHOU | **HIGH SCHOOL PROGRAMME**



视觉和表演艺术大学申请时间表 2027 届

该申请时间表仅适用于希望学习美术(包括建筑,图形和产品设计),音乐和戏剧(包括表演,非表演,戏剧,电影和剧本写作)的学生。有关其他非艺术类申请的截止日期,请参阅 2027 年大学申请时间表。不遵守以下日期将会影响大学的录取。

√	截止日期	任务
	2026年3月初	在 Maia Learning 中输入 15 到 30 所大学/学院的申请院校长清单,并在线完成院校申请要求的填写,其中包含作品集/面试要求
	2026年6月上旬	准备美术作品集:你的第一份美术作品集需得到美术组组长的批准。音乐和戏剧专业学生必须与音乐/戏剧部主管老师查看他们的作品集/面试要求
	新学期第一天	暑期作业截止日期。 美术专业的学生必须完成并向美术老师展示指定的美术作品集和艺术 陈述 音乐专业学生提交音乐作品集和陈述 戏剧学生提交戏剧作品集和陈述
	2027年8月-9月	学生/家长/升学指导老师会议
	2027年9月20 日	申请院校短清单已经完成(最终 10 个申请);清单上的所有学校均已根据 AS Level 和入学考试(SAT,ACT,IELTS,TOEFL)的成绩得到升学指导老师的确认和批准。 在大学截止日期前 30 天以内不允许更改申请院校清单

申请美术,音乐和戏剧节目需要额外的申请步骤,包括申请,面试(当面,在线视频或录音),作品集,简历等。这是一个积极而富有创意的竞争过程。没有准备好申请材料并**不是**错过校内以及大学截止日期的理由。你有一年的准备时间-你需要从现在开始准备你的申请。

在此签字表明我同意以上条款。如我无法在文件中提及的校内以及校外截止日期内提交相应的材料,我明白美术/音乐/戏剧组将无法保证我的作品集会达到大学录取要求,这也将影响升学指导老师为我提交重要的申请材料,如老师推荐信,成绩单等,从而影响到我的升学。

请在"回执表格"上签字